
  NJFF Vestfold   

Protokoll styremøte 17.04.24 
Styremøte i NJFF Vestfold, onsdag 17.04.24, kl. 18.00-21.00 på Pukkestad. 

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no 

Til stede: Jan Dalen, Ove Lersveen, Mari Galåen, Marie Wæraas, Kim Karlsen, Kai Fjellhegn, Christin 
Andresen. 

Forfall: Jan Thore Nalum, Håkon Torsvik 

Referent: Øystein Cock Rønning 

Medlemstall: 01.04.23: 4255. 01.04.24: 4344 (betalt).  
Økonomisk status pr 11.04.2024: Driftskonto: Kr. 942 997,35 

Sparekonto: Kr. 1 210 408,86 
Saksliste:  

Sak nr.  Ansvarlig for oppfølging/ 
gjennomføring 

 
 
21/24 

Velkommen til nye styremedlemmer! 
 
Gjennomgang av forrige protokoller 
Liste landsmøtedelegater er sendt inn 
Sak til landsmøte er sendt inn. 
Resolusjoner fra årsmøtet er sendt til pressen 
 
Vedtak: 
Orientering tas til etterretning 
 

 
 
Alle 
 

22/24 
 

Økonomisk gjennomgang: 
Gjennomgang av januar tom mars. 
Normale beløp inn og ut. 
 
Vedtak: 
Orientering tas til etterretning 

Kasserer 
 
 

23/24 Orienteringssaker: 
• Møte om fritidsfiske i Oslofjorden 

Regsek og kollegaer fra Telemark og Østfold ble 
intervjuet av forskere på Universitetet på Ås, om 
fritidsfiske i Oslofjorden, ifm en større 
undersøkelse. 

• Møte med A-Vet 
Formidlet et tilbud fra A-vet til lokalforeninger i 
Larvik med rabatt på konsultasjoner. 

• Ingen avtale med Fritzøe Skoger om introjakt 
storvilt på nåværende tidspunkt. 

• Samarbeidsmøte mellom Region, Sandefjord JFF 
og SFFAL om bekkekultivering i Sandefjord. 

 
Regsek 
 
 
 
 
Regsek 
 
 
Regsek 
 
Håkon, Kai 
 
 
 



side 2 

I første omgang samarbeide om en bekk i 
Sandefjord. Trenger midler til drift. Sandefjord JFF 
og SFFAL tar initiativet videre. 

• Referat fra lokallagsårsmøter. Alle forbereder en 
liten presentasjon fra «sine» årsmøter. 
Godt mottatt ute hos foreningene. Vi fikk møte 
hos alle, men noen foreninger svarte ikke på 
henvendelsene våre. 

• Oppsummering/evaluering av årsmøtet. 
Hovedretten var ikke helt god (vomskutt dåhjort). 
Møtelokalet første kvelden var ikke godt nok. Bra 
temaer. Litt lite folk på samlingen, men normalt 
oppmøte til årsmøtet. 

 
Vedtak: 
Orienteringer tas til etterretning 

 
Alle 
 
 
 
 
Alle 

24/24 Styrets arbeid 
Vedtak fra forrige styremøte: 
Forslaget fra Jan ang «Retningslinjer for innkjøp i NJFF 
Vestfold» og «Retningslinjer for kontaktene i NJFF 
Vestfold»: Alle får i oppdrag å gjøre seg sine tanker og 
komme med sine innspill til Kai, som deretter gjør alle 
endringer i ett dokument og presenterer dette for vedtak i 
neste styremøte. 
 
Vedtak: 
Dokumentene sendes ut på nytt i god tid før neste 
styremøte, og temaene tas opp på nytt da. 
 

Alle 
 
 
 
 
 
 

25/24 Bank og regnskap: 
Viser 'l utsendte mailer (vedlagt) fra Sparebank1 og 
Larvik regnskapskontor. Sparebank1 'lbyr oss 
regnskap gjennom banken for å få ned kostnadene. 
Larvik regnskapskontor mener banken burde 'lby 
lavere kostnader uten å kny?e regnskapet opp mot 
banken, og mener vi bør vurdere å by?e bank. 
 
Vedtak: 
Vi sjekker tilbud fra andre banker med fortsatt bruk av 
Visma gjennom Larvik Regnskapskontor. 

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Regsek, Marie 

26/24 Høring skytebaneutredning i Larvik kommune: 

Skytebaneutredningen er sendt ut til styret. Utredningen 
er utarbeidet etter flere møter over et par år i utvalget, 
der både Brunlanes JFF, Larvik Skytterlag og Regionlaget 
(Regsek) har vært godt representert. Utredningen er 
endret flere ganger før høringsbrevet er sendt ut, og vi 
har fått mange innspill i utredningen endret/fjernet/ 
tillagt. Høringsutspillet fremstår derfor som et dokument 
vi kan stille oss bak, og regionlaget bør støtte Brunlanes 
JFF i sitt svar til høringen. Høringsfrist 28.april. 

Regsek 



side 3 

Vedtak: 

 

 Regionlaget avventer svar fra Brunlanes JFF, og tilpasser 
vårt svar så det støtter opp under Brunlanes JFF sine 
synspunkter og innspill. Frist 28.april. 

Regsek 

27/24 Styremøte 15.mai, flyttes til 24-25.mai?: 
 
Det foreslås å flytte neste styremøte til en styresamling 
24-25.mai. Da får vi besøk av forbundet for en 
gjennomgang av styrets arbeid, samt kan spørre andre 
eksterne om en gjennomgang av rutiner med bakgrunn av 
sak som førte til ekstraordinært årsmøte. (Gusland).  
Vi må finne egnet lokale.  
Reg-sekr. og leder lager saksliste/program for 
samlingen. 
 
Vedtak: 

For kort tid til å endre styremøte i mai. Opprettholdes 
15.mai (kl 17). Styresamling utsettes. 
 

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Reg-sekr, Jan 

28/24 Brosjyre. 
Vi har tidligere bestemt å lage en brosjyre med 
presentasjon av NJFF, regionlaget og lokalforeninger.  
Vi har fått godkjent bruk av penger i budsjett. 
Styreleder har vært i kontakt med Tom Nalum om hjelp til 
utforming og trykking. Reg-sekr. og leder kontakter Tom 
Nalum for å komme i gang med prosessen. RS kontakter 
lokalforeninger for å få opplysninger som de skal ha på sin 
side.  
 
Vedtak: 
Kim, Mari og Jan tar et møte med Tom Nalum for å få 
innspill til innehold og lay-out på brosjyre, samt sette opp 
en tidsplan for utforming av brosjyre. 
 

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kim, Jan, Mari 

29/24 Landsungdomsledersamling: 

Ungdomsleder ønsker å dra på ungdomsledersamling i 
Alta. Det er den årlige samlingen arrangert av NJFF. 
 

Vedtak: 

Ungdomskontakt og kvinnekontakt reiser alltid på denne 
type samlinger hvis de har anledning. Kostnader dekkes 
av regionlaget. 
 

Kim 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 

30/24 Eventuelt:  



side 4 

 Behov for standplasslederkurs (Hedrum JFL). Regsek 
sjekker om vi kan skaffe instruktør. 
Årsmøtet 2025; dato 21-22.mars 

   

   

   
 

Styremøtedatoer: 15.mai, 12.juni, 21.aug, 16.okt, 11.des, 8.jan, 19.feb, 5.mars. 

Årsmøte dato: 2025 21-22.mars 

Delegatmøte 30.okt 

Landsmøte 15-17.nov 

 


